

《单词百科:schoolboys是什么意思?schoolboys怎么发音?schoolboys的解释和用法》

英语单词schoolboys是什么意思?schoolboys怎么读?schoolboys怎么发音?简答网为您整理了schoolboys的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



schoolboys怎么读

schoolboys的读音:[s'ku:lbɔɪz]

schoolboys的意思

1、n. (中小学的) 男生(schoolboy的名词复数);

schoolboys的双语例句

1、The schoolboys were captivated by the adventures of the heroes in the animated cartoon.

小学生们被动画片中主人公的冒险经历吸引住了。

2、They just rolled about on the floor punching each other like schoolboys.

他们像小学生一样，在地板上滚来滚去，互相挥着拳头揍对方。

3、British schoolboys sometimes wear caps, ie as part of their school uniform.

英国男生有时候戴制服帽(校服的一部分)。

4、They met up in 1956, when they were both young schoolboys.

他们1956年相遇，那时他们俩都还是小男生。

5、Elizabethan schoolboys were taught adoxography, the art of eruditely praising worthless things.

伊丽莎白时代的男学生被教授“学述”学，亦即博学地歌颂无益事物的人文学科。

6、These two schoolboys took to each other from their first meeting.

这两个小学生初次见面彼此就非常以好。

7、Those schoolboys like to play pranks on their teachers.

那些小学生们喜欢作弄他们的老师。

8、Adventurous schoolboys climbed up them.

顽皮大胆的小学生会往上爬。

9、Now I am twenty-eight and am in reality more illiterate than many schoolboys of fifteen.

现在我已二十八岁，但在现实生活中，比许多十五岁的学童更无知。

10、Schoolboys think it bad form to tell a teacher of another boy's wrong-doing.

学生认为向老师报告别的学生的过失是不好的举动。

11、Schoolboys had made holes in the fences.

男学生在篱笆上打了一些洞。

12、The conductor told the schoolboys off for throwing litter on the floor of the bus.

公共汽车司乘员训斥了那些在车内乱扔果皮纸屑的小学生。

13、What do they know of the world, these schoolboys?

对于世界, 这些孩子懂得些什么?

14、Schoolboys are fond of cutting up whenever they have a good opportunity.

小学生一有机会就喜欢嘻闹。

15、Schoolboys used to be less indulged than they are now.

以前的学童不像现在那样受纵容。

以上是简答网为您整理的schoolboys怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/schoolboys>